
Protokół Nr XXX/09 
z odbytej  sesji Rady Miejskiej 

w dniu 21 kwietnia 2009r. o godz.15:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XXX sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady 15 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu). 
Powitała równieŜ , szczególnych gości przybyłych na sesję, a były nimi dzieci z 
Przedszkola Nr 3 pn.”Jarząbinka” w Rzepinie wraz z wychowawczynią Panią 
Beata Pych i Dyrektor Panią Aliną Larek oraz straŜacy Ochotniczej StraŜy 
PoŜarnej w Rzepinie. 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są jeszcze inne propozycje lub 
uwagi  do przedstawionego porządku obrad.  
Innych propozycji i uwag do porządku obrad radni nie zgłosili. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto poprzez aklamację. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca poinformowała , iŜ radni nie wnieśli poprawek i zastrzeŜeń do 
przedłoŜonego protokołu z sesji odbytej w dniu 30.03.2009r.w związku z czym 
przyjęcie protokołu poddała pod głosowanie. 
 
Za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych. 
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1.5. Interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 
W tym punkcie Przewodnicząca przedstawiła dzieci , które przybyły na sesję tj. 
Iga Wolańczyk, Sebastian  Bober i Witek Kubiak-Olszewski. 
Dzieci te zajęły II miejsce w Wojewódzkim Turnieju Wiedzy  o 
Bezpieczeństwie pn. „Bezpieczna Zerówka„. 
Nadmieniła takŜe , iŜ w przygotowaniu dzieci intensywny udział brał Pan 
Bogumił Buczkowski , który nie mógł być obecny na dzisiejszej sesji. 
W związku  z czym zwróciła się do Burmistrza Skałuby o wręczenie ww. 
dzieciom okolicznościowych nagród za otrzymane wyróŜnienie. 
Podziękowała takŜe Pani Beacie Pych  za fachowe przygotowanie dzieci, Ŝycząc 
jednocześnie, aby były dalej tak prowadzone jak dotychczas. 
Następnie poinformowała, iŜ  właściciele lokalu połoŜonego przy ul. Chrobrego, 
w którym wybuchł poŜar, złoŜyli na ręce burmistrza  serdeczne podziękowania 
dla straŜaków OSP w Rzepinie za zorganizowanie sprawnej akcji  w gaszeniu 
poŜaru w ich mieszkaniu .  
ZłoŜyła równieŜ  podziękowanie w imieniu swoim i burmistrza za tak wspaniały 
gest , Ŝycząc jednocześnie straŜakom wiele satysfakcji  i zadowolenia z 
wykonywanych obowiązków zawodowych , społecznych, spełnienia planów i 
zamierzeń oraz wszelkiej pomyślności w Ŝyciu osobistym, druhowi 
Ryszardowi Rybowiakowi, Mariuszowi Szpakowskiemu i  Grzegorzowi 
Gurowskiemu , wręczając jednocześnie wyróŜnienie w postaci drobnych 
upominków. 
 
Następnie zwróciła się o zgłaszanie interpelacji, wniosków, zapytań i spraw 
róŜnych. 
 
Głos zabrał radny Jarosław Dudzis –Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa , 
Ochrony P.poŜ. , Komunikacji i Łączności, który nawiązał do tej miłej i bardzo 
przyjemnej uroczystości wręczenia wyróŜnienia straŜakom, cytując treść pisma, 
które wpłynęło od Społecznego Komitetu Fundacji  Sztandaru dla OSP  
w Rzepinie z prośbą o dofinansowanie zakupu sztandaru dla OSP w Rzepinie. 
Nadmienił, iŜ  ufundowanie sztandaru byłoby uhonorowaniem zasług za 
długoletnie i wzorowe wypełnianie obowiązków  w zakresie walki z poŜarem, 
ograniczenia i likwidowania miejscowych zagroŜeń oraz zapewnienia 
właściwego stopnia bezpieczeństwa mieszkańcom gminy Rzepin  w dziedzinie 
ochrony przeciwpoŜarowej. 
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Biorąc powyŜsze pod uwagę, naleŜy stwierdzić , iŜ OSP  w Rzepinie w pełni 
zasługuje na posiadanie sztandaru, co niewątpliwie podniesie rangę tut. 
jednostki. 
Natomiast ze swojej strony zaproponował, Ŝeby radni w jakiś sposób włączyli 
się i dołoŜyli swoją cegiełkę. Proponował , by jeśli jest to moŜliwe przekazać  
po 100 zł. , gdyŜ zakupiony sztandar pozostanie w naszej jednostce , a  przy 
wielu uroczystościach , będzie podnosił  rangę naszej gminy. 
Prosił więc radnych o zastanowienie się i ewentualne zgłoszenie. 
 
Następnie radny Grzegorz Kazieczko zgłosił wniosek do Burmistrza w sprawie 
odnowienia oznakowania przejść dla pieszych na terenie Miasta i Gminy 
Rzepin. 
Nadmienił, iŜ na ulicach nie widać w ogóle pasów, brakuje równieŜ znaków , a 
w szczególności na starym mieście nie wiadomo w którym miejscu moŜna 
przejść przez ulicę. 
 
Natomiast radny Robert Łukaszewicz nadmienił, iŜ bardzo często na sesji 
zgłaszał problem dróg na Oś. Leśnym i doposaŜenia placów zabaw. 
Właśnie w dniu dzisiejszym z satysfakcją poinformował, iŜ ruszył remont dróg , 
powstał plac zabaw przy ul .Świerczewskiego oraz doposaŜono w urządzenia  
inne place zabaw. 
Dziękując burmistrzowi -prosił o urządzenie placu zabaw przy ul. Dworcowej w 
Rzepinie. 
 
Następnie Przewodnicząca  poinformowała, iŜ do biura Rady wpłynęły dwa 
rozstrzygnięcia nadzorcze w sprawie niewaŜności uchwały nr XXVIII/10/09 
RM z dnia 11.03.2009r.w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej 
jednostki organizacyjnej – Ośrodka Pomocy Społecznej  w Rzepinie oraz 
niewaŜności uchwały nr XXVIII/13/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia Gminy Rzepin z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, 
określającego warunki przystąpienia Gm. Rzepin do projektu „Nawigacja w 
czasie i przestrzeni”. 
Poprosiła   radcę prawnego  o przedstawienie krótkiej informacji , jakie kroki 
poczyniono w tej kwestii. 
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Mecenas Ryszard Konieczny wyjaśnił, iŜ w tej sprawie doszło trochę do 
kuriozalnej sytuacji, poniewaŜ inne samorządy m.in. wiodący samorząd 
Witnica , w którym uchwała została podjęta o takiej samej treści  nie została 
uchylona. 
Natomiast naszą uchwałę nadzór uchylił , niemniej jednak przyznał rację , iŜ  
w uchwale naleŜało określić koszty jakie gmina musi ponieść w związku z 
realizacją tego wspólnego pomysłu. 
Porozumienie to nie określa kosztów , powstaje więc pytanie  w jaki sposób to 
ewentualnie zawarte porozumienie moŜe być realizowane przez gminę. 
Rozstrzygnięcie zostało przesłane  do Witnicy i trzeba poczekać na 
wypracowanie wspólnego stanowiska. 
Niemniej na tą chwilę nie potrafi zająć szczegółowego stanowiska w tej sprawie, 
poniewaŜ nie zna stanowisk pozostałych przedstawicieli tych gmin , które 
podjęły uchwały o podobnej treści. 
 
Następnie radny J. Dudzis zwrócił uwagę na fakt , iŜ przed podjęciem uchwały 
padło pytanie , jakie w związku z tym , gmina poniesie koszty, Ŝeby ewentualnie 
radnym  wskazać?. 
Wówczas odpowiedziano, iŜ koszty nie są potrzebne wystarczy , podjęcie 
uchwały w tej sprawie. 
W związku  z czym prosił, aby w przyszłości uchwały o podobnej treści radca 
prawny bardziej przeglądał i sprawdzał, a jeśli nie wystarczy ,to naleŜy 
zasięgnąć porady prawnej gdzie indziej. 
GdyŜ zdaniem radnego nie moŜe być takiej sytuacji , Ŝe radni zwracają uwagę to 
im się odpowiada , Ŝe jest dobrze, a w rezultacie  uchwała  jest uchylona. 
MoŜna domniemywać, Ŝe z radnymi jest wszystko OK , nasuwa się więc 
pytanie, gdzie tkwi problem? 
 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ w skład projektu wchodzi kilka gmin, a liderem 
jest gmina Witnica i to ona przedstawiła projekt uchwały. 
Po konsultacjach projekt został zaakceptowany i w większości gmin  uchwały te 
przeszły, natomiast naszą nadzór uchylił. 
 
Radca prawny dodaje, iŜ treść porozumienia powstała w drodze określonego 
konsensusu , czyli przedstawiciele gmin , którzy się spotkali uzgodnili treść 
porozumienia – jednakową dla wszystkich zainteresowanych gmin. 
Dlatego radca, co do treści nie miał duŜego wpływu, miał jedynie wpływ na 
podstawę prawną. NaleŜy zaznaczyć, Ŝe porozumienie to było opiniowane przez 
co najmniej kilku radców prawnych. 
W chwili obecnej powstała nowa sprawa i rzeczywiście trzeba się zastanowić na 
kwestią kosztów. 
Więcej interpelacji , wniosków , zapytań i spraw róŜnych nie zgłoszono. 
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Ad.1.6. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy  róŜne. 
 
Burmistrz Skałuba odpowiedział - jeśli chodzi o zakup sztandaru, wpłynęło 
równieŜ pismo na ręce burmistrza. Prowadzono rozmowy w sprawie 
sfinansowania zakupu, jest zdania , Ŝe trzeba dołoŜyć tym bardziej , Ŝe OSP jest  
naszą jednostką i dysponuje częścią pieniędzy uzyskanych z dochodów  z  
prowadzonej działalności,  takŜe dofinansowanie z gminy będzie na pewno. 
Przy czym gest ze strony radnych pomógłby w zdobyciu całości kwoty. 
 
Natomiast sprawa oznakowania – był to okres zimowy , na dzień dzisiejszy 
gmina przygotowuje się do odnowienia znaków. 
NaleŜy dodać , Ŝe dopiero teraz temperatura się ustabilizowała i moŜna wejść z 
malowaniem. 
Minusem jest teŜ brak ludzi interwencyjnych , są pozyskiwani z Biura Pracy i 
we własnym zakresie pod nadzorem Pana Sobieraja będzie to wykonywane. 
 
Place zabaw-  są doposaŜone systematycznie ze środków uzyskanych za 
wydanie zezwolenia na sprzedaŜ alkoholu. 
W chwili obecnej jako sprawę priorytetową potraktowano plac zabaw przy  
ul. Chrobrego,  poniewaŜ jest lekko uszkodzony sprzęt i naleŜy wyremontować, 
a we wrześniu będzie  doposaŜony   w większą liczę elementów. 
 
Natomiast plac przy ul. Dworcowej- toczy się tam „ małe postępowanie” z 
uwagi  na to, Ŝe plac usytuowany byłby blisko bloku , dlatego trzeba zasięgnąć 
opinii mieszkańców. JeŜeli będzie zgoda mieszkańców to na pewno powstanie 
plac zabaw. 
 
Ponadto zwrócił się do radnych o akceptację wzoru pomnika jelenia- herbu 
Rzepina. Nadmienił, iŜ przedstawia on  oryginalną wersję  jelenia. Zdaniem 
burmistrza  jest on okazały, bo wysokość wynosi  1.80 m bez poroŜa. 
 
Ad.2. 
Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami. 
 
Poinformowała, iŜ zajmowała się zorganizowaniem szkolenia dot. właściwego 
wypełniania druku oświadczenia majątkowego, w którym udział wzięli radni i 
kierownicy podległych jednostek org. 
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Ponadto uczestniczyła w dniu 7.04.2009r. w uroczystości otwarcia placówki 
wielofunkcyjnej  pn.” Nasza Chata” w Cybince. Placówka ta juŜ działa jest w 
niej ok.30 dzieci. 
Brała udział w sesji Rady Powiatu oraz w sesji naukowo-edukacyjnej „Natura 
2000” w Technikum Leśnym, w której udział wzięli takŜe przedstawiciele  
z ministerstwa oraz władze gminy. 
Odbyła takŜe spotkanie z burmistrzem  w sprawie uzgodnienia bieŜących spraw 
Rady Miejskiej i ustaleniu tematów sesji. 
 
Ad.3. 
Sprawozdanie burmistrza o pracy między sesjami. 
 
Burmistrz poinformował, iŜ był to krótki okres niemniej odbył spotkanie ze 
spółką energetyczną  w celu ustalenia ostatecznej umowy dot. modernizacji 
oświetlenia na terenie Gm. Rzepin. 
Spotkanie z firmą Komplet-Inwest -  omówienie stopnia przygotowania 
projektów unijnych. 
Spotkanie z Marszalkiem Województwa  Lubuskiego celem omówienia 
inwestycji  dotowanych z budŜetu województwa. 
 

Spotkanie z inwestorem POLO-Market – omówienie harmonogramu prac przy 
realizacji inwestycji. 
 

Omówienie z projektantami zakresu prac dot. modernizacji stadionu przy ul. 
Poznańskiej. 
Spotkanie z inwestorem farm wiatrowych. 
Przyjmowanie interesantów (pisemna informacja stanowi zał. Nr 3 do niniejszego 
protokołu). 
 

Ad.4. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Ad.4.1. 
Udzielenia Burmistrzowi Rzepina absolutorium z tytułu wykonania 
budŜetu za 2008r. 
 

Na wstępie Przewodnicząca odczytała  pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w sprawie wykonania budŜetu za 2008r. 
Ponadto Wiceprzewodniczący Andrzej Adamski odczytał pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej RM w 
Rzepinie w sprawie  udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzepina z tyt. 
wykonania budŜetu za 2008r. 
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Natomiast Wiceprzewodniczący Rady Robert Łukaszewicz odczytał pozytywną 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 09.04.2009r.  o przedłoŜonym 
przez burmistrza  Rzepina sprawozdaniu z wykonania budŜetu  za 2008r. 
Ponadto Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących  komisji o 
wydanie ustnej opinii dot. wykona  budŜetu za 2008r. 
Przewodniczący poszczególnych komisji wyrazili pozytywną opinię  w sprawie 
wykonania budŜetu za 2008r. jak równieŜ pozytywnie opiniowali projekt 
uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzepina absolutorium z tyt. 
wykonania  budŜetu za 2008r. 
 
Następnie Pani Wanda Radzik – kierownik OPS poinformowała , iŜ przedłoŜyła 
pisemną informację w zakresie zadań Ośrodka Pomocy Społecznej w związku z 
czym zwróciła się o zadawanie pytań. 
Głos zabrał  radny J.Dudzis prosząc o zreferowanie najwaŜniejszych  spraw. 
Pani Radzik wyjaśniła , iŜ zadania  za 2008r. – zostały wykonane prawie w 
całości, nie wykonano jedynie zadania w zakresie zasiłków okresowych ,  z 
uwagi na procedury jakie obowiązują- są to zadania urzędu wojewódzkiego, 
dlatego kwota , która pozostała musiała być zwrócona. 
 
Nadmieniła takŜe, iŜ niepokojącym jest fakt , Ŝe wzrasta liczba podopiecznych 
z uwagi na brak pracy, lecz nie tylko , część osób  pozostaje w biedzie z własnej 
i nie przymusowej woli. 
Jest ok.600 rodzin na terenie miasta i gminy Rzepin korzystających z róŜnych 
form pomocy. 
W chwili obecnej doszły świadczenia alimentacyjne – są to nowe zadania i 
trudne , poniewaŜ przez wiele lat fundusz alimentacyjny róŜnie z tym sobie 
radził, a od roku zadaniem tym zajmuje się  OPS – występują równieŜ duŜe 
problemy natury prawnej. 
 
Następnie pani Ewa Sierant-Lipnicka poinformowała, Ŝe  realizacja Programu 
Przeciwdziałania i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 
2008r. w Gminie Rzepin przebiegała zgodnie z planem. 
Pytań i uwag nie  zgłoszono, przystąpiono więc do głosowania.  
 
Za podjęciem  uchwały głosowało 15 radnych. 
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Ad.4.2.w sprawie określenia dla nauczycieli w drodze regulaminu 
wysokości stawek dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i 
mieszkaniowego oraz szczegółowych warunków przyznawania tych 
dodatków, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, wysokości i warunki wypłacania innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy. 

Dyrektor ZE-AS Pan S. Krawczyk wyjaśnił, iŜ Wojewoda Lubuski zwrócił się o 
podjęcie nowych uchwał , gdyŜ weszła w Ŝycie z dniem 22.01.2009r.  nowelizacja 
karty nauczyciela i wcześniej podjęte uchwały wygasły. 
W związku z czym podjęcie uchwały  winno nastąpić przed upływem terminu  
3 miesięcy od daty ogłoszenia ustawy  budŜetowej państwa na 2009r. 
Uchwałę naleŜy podjąć o identycznej treści, lecz bezterminowo.  
W poprzedniej uchwale był zapis , iŜ regulamin obowiązywał od 01.01.2008. do 
31.12.2008r. w chwili obecnej naleŜy podjąć uchwałę nie określając terminu- jest to 
cała zmiana w ww. uchwale. 
Pytań i uwag nie  zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 
4.3.w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Kowalowie. 
Dyrektor Krawczyk wyjaśnił, iŜ uchwała ta jest uchwałą juŜ właściwą.  
Rady Pedagogiczne wyraziły pozytywną opinię. Jak równieŜ  jest pozytywna opinia 
Kuratora Oświaty i właściwie temat ten jest całkowicie zamknięty. NaleŜy tylko 
podjąć uchwałę. W momencie podjęcia uchwały całość dokumentacji  zostanie 
przesłana do Kuratora Oświaty. 
Nadmienił, iŜ statut jest statutem ogólnym , szczegółowe rozwiązania dot. pracy 
obydwu szkół znajdują się w odrębnych statutach tj. SP i Gimnazjum w Kowalowie. 
 
Następnie głos zabrał radny Kazieczko dziękując dyrektorowi Krawczykowi za 
sumienne wypełnianie swoich obowiązków , za dopatrzenie się braków formalnych i 
spowodowanie , by na dzisiejszej sesji została podjęta uchwała w powyŜszej sprawie. 
 
Ponadto Przewodnicząca odczytała treść pozytywnej opinii Kuratora Oświaty 
w sprawie zamiaru połączenia w Zespół Szkół - Szkoły Podst. w Kowalowie i 
Gimnazjum w Kowalowie. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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Ad. 4.4. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Rzepin. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  nadaje się nazwę ul. Słoneczna nowej drodze 
powstałej w Rzepinie przy , której zlokalizowane są trzy działki budowlane . 
 
Z pytaniem zwrócił się radny Pych – czy zachowano wymiary na końcu ulicy - tak, 
aby  samochody słuŜb ratowniczych mogły swobodnie nawrócić. 
Pytał takŜe, czy droga ta otrzyma status drogi gminnej. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ pozostanie jako droga wewnętrzna, gdyŜ  jest dojazd 
tylko do jednego właściciela. 
Natomiast jeśli chodzi o sprawy p.poŜ. - na końcu drogi jest dość duŜy plac  
manewrowy. 
Radny Dudzis dodaje, iŜ jest to droga prowadząca do dwóch właścicieli. 
Radny Pych pytał w związku z tym – jeśli właściciele wystąpią z wnioskiem do 
burmistrza o wykup drogi , czy zostanie sprzedana?. 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ o sprzedaŜy decyduje Rada Miejska. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

4.5. w sprawie wzniesienia pomnika w Rzepinie. 
 

Pani E.Wiśniewska  poinformowała, iŜ radni otrzymali uchwałę w sprawie wzniesienia 
pomnika na skwerze u zbiegu ulic Dworcowej i Słubickiej pomnika upamiętniającego 
herb Rzepina – jakim jest jeleń. 
Głos w tej sprawie zabrał radny Pych pytając , czyją własnością jest grunt,  na który 
ma stanąć jeleń i czy jest umowa uŜyczenia. 
 Ponadto stwierdził, iŜ w dobie obecnego kryzysu ,nie jest to dobry moment na 
stawianie pomnika, gdyŜ koszt  60 tys. zł na  naszą gminę jest to pokaźna kwota - są 
rzeczy bardziej pilne dla gminy. 
Pomnik moŜe powstać  jak przyjdą lepsze czasy , ludzie poczekają – lepiej zrobić 
skwer, który zaplanowano  i ustawić toalety na cmentarzu .  
Jest przeciwny podjęcia uchwały w ww. sprawie. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  jeśli chodzi o teren – jest Izby Celnej , lecz na 
postawienie nowego pomnika jest zgoda. 
Sprawa pieniędzy – zdaniem burmistrza uwaga ta powinna być zgłoszona w momencie 
rozpoczęcia prac z wiązanych z przygotowaniem zadania do realizacji. 
Temat tan jest tak daleko zaawansowany, Ŝe trudno się z tego teraz wycofać.  
Jak wszystkim wiadomo budŜet uchwalono pod koniec 2008r. , a ujęta w nim kwota na 
powyŜszy cel została zaakceptowana przez radę – większością głosów. 
Poza tym mieszkańcy zgłaszali równieŜ uwagę , iŜ to co stoi dotychczas nie przysparza 
Rzepinowi aplauzu -  nie jest to jeleń. 
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Idąc za decyzją – burmistrz przyjął  wariant ulepszony. 
Będzie on wykonany  z brązu . Zdaje sobie sprawę  , iŜ w dobie kryzysu moŜe spotkać 
się z krytyką , lecz zadanie jest juŜ w trakcie realizacji. 
Z taką sugestią naleŜało wystąpić na początku roku Panie radny Pych - dodaje.   
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 był przeciw (radny A.Pych), 1 się 
wstrzymał ( radny G.Kazieczko). 

 

4.6.wsprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagosp. przestrzennego 
terenu połoŜonego w Rzepinie w rejonie ul. Słubickiej. 
 
Pani E.Wiśniewska poinformowała, iŜ obecny jest przedstawiciel  
Pan  Roman Ropela - architekt ,który w tej kwestii się wypowie. 
 

Pan Ropela – wyjaśnił, iŜ temat ten trafia po raz drugi pod obrady tej rady  z przyczyn 
prozaicznych , gdyŜ inwestor który się pojawił w okresie ostatnich dwóch lat na bazie  
uchwalonego w 2004r. w tym miejscu juŜ planu miejscowego nie mógł się wpasować 
w realia swoich zamierzeń inwestycyjnych 
W związku z czym zaszła potrzeba dokonania zmiany. 
Zmiany polegającej tylko na określeniu innego procentu spadków połaci dachowych i 
dopuszczeniu w pewnej części parterowej zabudowy. 
Stąd teŜ ta zmiana w stosunku do  pierwotnej z 2004r. Zmiana zawiera juŜ – nie tą 
jednorodzinną zabudowę w myśl, której juŜ  z tyłu jest w realizacji. 
Natomiast część od frontu - od ul. Słubickiej jest przedmiotem zmiany dopasowującej 
do  rozwiązania projektowego , które jest  juŜ praktycznie gotowe. 
Inwestor, który jest w posiadaniu projektu budowlanego czeka na ustanowienie zmian 
w postaci tej uchwały. 
Praktycznie nie zmienia ona nic – funkcje podstawowe pozostają takie same , 
usługowo- mieszkaniowe takie same – na parterze są usługi w tym obiekt wbudowany 
nie samodzielny nie na zasadzie technologii stosowanych ogólnie 
Marketu POLO z nadbudowaną od strony ulicy Słubickiej dwukondygnacyjną częścią 
mieszkaniową. 
W tym równieŜ jest apteka. W środkowej części całego ternu jest parking na ok. 
70 miejsc postojowych. 
Jeśli chodzi o samo brzmienie uchwały , zawiera ono wszystkie niezbędne elementy, 
które powinny stanowić o tym jak naleŜy zaprojektować obiekt 
i jak doprowadzić do końca, Ŝeby po uchwaleniu w randze prawa miejscowego, miała  
podstawę do wystąpienia o pozwolenie na budowę-dodaje. 
Nadmienił takŜe, iŜ projekt budowlany uzyskał juŜ wcześniej akceptację władz gminy 
i taki będzie. 
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Pomimo wcześniejszych zamierzeń inwestora Marketu Polo – wolałby , Ŝeby  pozostał 
parterowy obiekt. 
Lecz murem stanęły władze gminy za rozwiązaniem , które dawałoby obraz 
umoŜliwiający od strony ul. Słubickiej stworzenie obiektu przy kondygnacyjnego 
maskującego jak gdyby parterowość od strony zaplecza. 
Ponadto wszystkie formalne procedury związane  z przeprowadzeniem tej  zmiany 
zostały dopełnione ,  procedurę przeprowadzono w myśl przepisów, 
a projekt  uchwały uznaje ,moŜliwy do uchwalenia z punktu widzenia gotowości 
merytoryczno-formalnej. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 się wstrzymał (radny 
D.Wąsowicz). 
 

 
4.7. w sprawie skargi na Burmistrza Rzepina. 
 
Przewodnicząca  wyjaśniła, iŜ  Komisja Rewizyjna zajmowała się rozpatrzeniem 
skargi uznając skargę za bezzasadną. 
 
Głos zabrał radny Kaizeczko – twierdząc, Ŝe  organ nadzorczy uchylił uchwałę o 
podobnej treści , czy naleŜy się spodziewać , Ŝe podobnie zachowa się przy tej 
uchwale?. 
Przewodnicząca wyjaśniła, Ŝe trudno powiedzieć. Uzasadnienie było szczegółowe. 
Mecenas Konieczny dodaje , iŜ  obawa taka zachodzi. 
Osoba skarŜąca nie spełnia kryterium dochodowego , gdyŜ kryterium jest wyŜsze od 
kryterium  ustawowego, więc nie trzeba innej okoliczności faktycznej . Niemniej 
nadzór czegoś zawsze moŜe się dopatrzeć. 
Ryzyko uchylenia uchwały istnieje, aczkolwiek naleŜy podjąć uchwałę i udzielić 
odpowiedzi osobie skarŜącej i do nadzoru. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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4.8. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej 
stanowiącej własność Gm. Rzepin. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  Firma Steinpol wypowiedziała umowę z uwagi na zły 
stan techniczny budynku . W związku  z czym nadzór nad tym obiektem spadł na 
Gminę. W związku z  tym, Ŝe są chętni , którzy chcą kupić nieruchomość zabudowaną 
budynkiem przeznaczonym na działalność sportowo-rekreacyjną o pow. 286,58m2 
połoŜoną przy ul.Bocznej w Rzepinie – były MORS,  gmina postanowiła wystawić do 
sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego przedmiotową nieruchomość przy 
zachowaniu obecnej funkcji, stąd ta uchwała.   
Pytań nie zgłoszono.   
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
 
4.9.w sprawie ustalenia dla Burmistrza Rzepina miesięcznego limitu kilometrów. 
 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ do chwili obecnej funkcjonowała uchwała Rady 
Miejskiej z dnia 28.12.1995r., w której ustalono ryczałt do uŜywania samochodu 
prywatnego dla celów słuŜbowych na jazdy lokalne w ilości 500 km miesięcznie. 
Natomiast w 2002r. Minister Infrastruktury wydał zarządzenie, w którym określa się 
limit w zaleŜności od liczby mieszkańców danej gminy. 
Dla naszej gminy ustalono limit w wysokości 300 km. miesięcznie. 
W związku z powyŜszym naleŜy podjąć właściwą uchwałę. 
Niemniej jednak burmistrz pobiera ryczałt w ilości 300 km. miesięcznie-dodaje. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Ad.5 Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracy komisji między sesjami. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa… Pan Jarosław Dudzis 
informując , iŜ rusza III edycja konkursu na najładniejszą  i najbezpieczniejszą posesję. 
Nadmienił, iŜ wprowadzono zmianę do regulaminu- dochodzą teraz teŜ wioski. 
Komisja będzie jeździła po wszystkich wioskach gminy Rzepin . 
Natomiast indywidualne posesje zostają bez zmian. Właściciel , który zgłosi udział w 
konkursie zostanie ujęty i będzie  oceniany. 
Natomiast  nowum  III edycji będzie to, Ŝe  komisja  będzie docierała do wszystkich 
wiosek celem dokonania oceny. 
Komisja nie będzie czekać na zgłoszenia sołtysów , lecz sama będzie  oceniać 
wszystkie wioski wchodzące w skład gminy Rzepin. 
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Radny Pych dodaje, iŜ obecnie odbywają się zebrania wspólnotowe, w związku 
z czym prosił Pana Boberskiego , aby poinformował wspólnoty, by zgłaszały 
się  do wzięcia udziału w tej akcji. 
 
Ad.6. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Barbara 
Szostak o godz. 16:25 zamknęła XXX sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                    Przewodniczyła: 
 
M.Szewczyńska                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                               (-) Barbara  Szostak 
 
 


